
   
 
 

Referat 
FAU-møte 

Onsdag 1.mars 2023 
 

Alle klassene bortsett fra var representert. 
+ Egil Berg fra skolen 

 
Saksliste: 
25/22-23 Inneklima 
  Det er bevilget penger til nytt ventilasjonsanlegg.  

Anlegget skal ut på anbud og FAU behandler dette nå som 
en informasjonssak. 

26/22-23 Oppvekst i Vågsbygd /møte med fritidsetaten/komm.dir. 
Møte i morgen som skal drøfte fritidshus i midtre Vågsbygd. 
Kommunalsjef + FAU ene i Vågsbygd 
Et ønske om å løse utfordringen fra innsiden.  
Fiskå FAU ønsker å formidle: 
-Et sted å være, som er geografisk tilgjengelig 
  Fks. Tandoori kiosk eller Esso-en  i Auglandsbukta 
-Flere miljøarbeidere. Spørre de miljøarbeiderne vi har om 
hva de mener at vi trenger. 
-Ungdommene må selv komme til orde, også de som ikke er 
så lett å nå. 
-Hvorfor lager man et fritidstilbud? Fritidsklubber kan også 
være «lukket», altså for en liten gruppe av gangen. Fange 
opp de som ikke har en aktivitet på fritiden. 
Lund fritids klubb, Marie Lund vet hva hun gjør. 
Bruk pengene på «gode» voksne. 
Snakke med og supplere de aktørene som allerede gjør gode 
ting.  
Jens Magnus og Helene+Wenche Drange stiller fra skolen. 

22/22-23 Foreldrenettverk (utsatt fra forrige møte) 
  -Utsettes igjen 
27/22-23 Årshjulet- Foreldremøter til våren  

Det vi hadde med forebyggende enhet dekker dette for i vår. 
Kom opp en ide om å ha et foreldremøte med tema:Trygge 
barn, mer robuste barn. 



 
28/22-23 Info. Fra SU 
  Skolens drift gikk i ballanse 2022 

Utfordringer i skolens personale, men en sterk 
samholdskultur gjør at det går bra. 

29/22-23 Info fra skolen 
-Valgfag- vi tilbyr et valgfag mer enn det antall klasser vi har 
på trinnet. 

  -Pulter-kommer til byen 6.mars 
  -Skolens profil- Personalet jobber med hvem Fiskåeleven er. 
  -Elevundersøkelsen 
   Rektor refererte fra tallmaterialet. 

Vi har noen elever som opplever mobbing, og vi har 
opprettet Aktivitetsplaner rundt flere av disse. Det 
dukket ikke opp mange flere enn de vi allerede visste 
om. 
Bruke en del tid i FAU på hvordan vi som foreldre kan 
«tøffe opp» barna våre. Kan det være en ide å 
samarbeide med Vågsbygd skole for å komme i gang 
tidlig. 
Tema: Trygge elever 
Koble det opp mot skolens arbeid med å identifisere 
«Fiskå-eleven» 

30/22-23 Eventuelt 
   -Ingen saker 
 
  Nytt møte :19.april kl.17.30 
 
Fiskå skole 01.mars 2023 
Egil Berg 
Ref. 

 
 
 
 
 
 
 


